
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 29. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 689
Vil ministeren beskrive det såkaldte ”flag-system”, som bruges af SKAT til at
markere særlig interessante årsopgørelser. Herunder ønskes det oplyst, om
der i forbindelse med ”flag-systemet” sker en computerbaseret gennemgang
af samtlige årsopgørelser. Det ønskes videre oplyst, hvor længe systemet har
været anvendt, hvor stor en procentdel af årsopgørelserne der hver af de rele-
vante år er blevet udstyret med flag, og hvor mange af disse der efterfølgende
kontrolleres manuelt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Hækkerup (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nick.Haekkerup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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